

## Terms and Conditions:

- This offer is valid until 30 April 2025.
- The offer is exclusive for Deem Credit Card holders.
- To avail the offer, customer must make the payment using the Deem Credit Card.
- All benefits and privileges offered in the program are not exchangeable for cash or any other merchandise.
- Customers need to use the promo code EZDEEM to avail the discount.
  - Up to 10% off monthly rentals (Capped at AED 75 per month)
  - Up to 20% off daily & weekly rentals (Capped at AED 50 per month)
- First time users can use EZDEEMNEW to enjoy first day rent a car for FREE once in the promo period.
- To receive the offer, customer must specifically request discount at time of payment and will not be able to redeem the offer once payment has been made.
- The offer is not valid in conjunction with any on-going promotion.
- The products and services offered by EZhire are governed by the terms of use prescribed by EZhire and as amended from time to time.
- Deem makes no representation to the quality of goods and services offered by the merchant.
- The terms and conditions of this offer are subject to change by Deem without any prior notice.

## الشروط والأحكام:

- يسري هذا العرض حتى 30 أبريل 2025.
- العرض حصري لحاملي بطاقات ديم الأثمانية.
- للاستفادة من العرض، يجب على العميل الدفع باستخدام بطاقة ديم الأثمانية.
- جميع المزايا والامتيازات المقدمة ضمن البرنامج غير قابلة للاستبدال نقدًا أو بأي سلعة أخرى.
- يجب على العملاء استخدام رمز العرض الترويجي EZDEEM للاستفادة من الخصم.
  - خصم يصل إلى 10% على الإيجارات الشهرية (بحد أقصى 75 درهمًا شهريًا).
  - خصم يصل إلى 20% على الإيجارات اليومية والأسبوعية (بحد أقصى 50 درهمًا شهريًا).
- يمكن للمستخدمين الجدد استخدام EZDEEMNEW للاستمتاع بيوم إيجار مجاني لمرة واحدة خلال فترة العرض.
- للاستفادة من العرض، يجب على العميل طلب الخصم عند الدفع، ولن يكون بالإمكان استرداد العرض بعد إتمام الدفع.
- لا يمكن الجمع بين هذا العرض وأي عروض ترويجية أخرى سارية.
- تخضع المنتجات والخدمات المقدمة من EZhire لشروط الاستخدام المعتمدة من قبل EZhire، والتي قد يتم تعديلها من وقت لآخر.
- لا تتحمل ديم أي مسؤولية عن جودة المنتجات والخدمات المقدمة من التاجر.
- تحتفظ ديم بحق تعديل شروط وأحكام هذا العرض دون أي إشعار مسبق.